
EXPREZIDENT KLAUS: MĚSÍCE CHTĚLI
ZASTŘELIT OBČANY BEZ ROUŠKY. TEĎ SE
UKÁZALO, ŽE JSOU K NIČEMU. NEJLEPŠÍ
OBRANOU JE VLASTNÍ IMUNITA ČLOVĚKA,
CHOZENÍ VEN A KONZUMACE VITAMÍNŮ
(VIDEO)
- CZ24 News | 16. března 2021

ČESKO: Bývalý prezident České republiky Václav Klaus poprvé po covidu: o panice, o nemocnicích, o
vládě, o opozici v Partii Terezie Tománkové na CNN Prima News.

Rouška je prkotina. To si myslí exprezident Václav Klaus, který v Partii Terezii Tománkové poukázal
na to, že skoro rok všichni útočili na občany bez roušky a teď už je téměř nikdo nenosí. V pořadu
rovněž kritizoval, že světové státy místo hledání léku spoléhají na vakcíny. Stejně tak Česko.

Loni se v tuzemsku nosily roušky, po novém roce už vláda nařídila respirátory. Tento paradox je
podle Klause úsměvný. „Je zajímavé, že jsou nyní potřeba respirátory, když 10 měsíců chtěli zastřelit
každého, kdo neměl roušku a teď říkají, že rouška nemá v podstatě žádnou cenu,“ opřel se do
vládních opatření.

Víme všichni, že rouška je prkotina ze všech těch opatření, která tady máme. Já myslím, že nejlepší
obranou je vlastní imunita člověka, chození ven a konzumace vitamínů,“ řekl Klaus.
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Exprezident ale souhlasí s tím, že obyčejná látková rouška žádnou velkou ochranu nezaručuje. „Víme
všichni, že rouška je prkotina, to snad ví každý. Žádnou zárukou souboje s koronavirem prostě
rouška není. Je to evidentně prokázané, jedině proto ji také opustili,“ uvedl ve vysílání CNN Prima
NEWS.

Státy včetně Česka podle Klause selhávají v tom, že namísto prevence a podávání léků postiženým
pacientům, se vlády soustředí na vakcíny. „Očkování je bezva, ale nevíme nic zásadního o délce
účinnosti. Je to koncepční věc. To je další argument, proč měly být léky vyhledávány první,“ sdělil.

V pořadu Partie Klaus prozradil, že když sám chytil covid, užíval lék isoprinosine. „Již předtím
posiloval moji imunitu, měl jsem ho dávno kvůli něčemu jinému,“ vysvětlil.

Moderátorka Klause při rozhovoru požádala, zda by nemohl reagovat na výrok prezidenta Miloše
Zemana, který řekl, že odmítačí vakcíny jsou „lehce dementní“. „Žádný výrok o Miloši Zemanovi a
jeho IQ říkat nebudu,“ uzavřel.

Naše zdravotnictví není před žádným kolapsem

„Já bych pro soudruha Hamáčka chtěl říci, že jsem nemocniční péči odmítl a že jsem se léčil běžně
dostupnými léky. Takže mohu říci, že jsem naše zdravotnictví, o které panu Hamáčkovi tolik jde,
nijak nezatížil,“ zdůraznil Klaus, čímž reagoval na Hamáčkův komentář, že by nejraději nechal
exprezidenta uhradit zdravotní péči za léčbu. Bylo to v době, kdy vyšla na veřejnost zpráva o
koronavirové nákaze Klause.

„Naše zdravotnictví není před žádným kolapsem. Všichni víme, že ministr Blatný řekl, že v Hradci
Králové leží v nemocnici lidi na chodbách, protože nemají kde ležet. Dvě hodiny na to nastoupil
ředitel do televize a říkal, že to není pravda. Proč neříkáte tohleto. Ale neposouvejme tu debatu,“
rozčiloval se před kamerami Klaus.

Exprezident je bytostně přesvědčen, že čeští politici měli připravit Čechy, Moravany a Slezany na to,
že koronavirem prostě projdou, že se tomu nedá vyhnout. Proto měli také podpořit vývoj léků proti
této nemoci a až potom se zabývat očkováním.

Exprezident kroutil hlavou nad tím, že se pořád mluví o očkování, ale o lécích na covid se podle jeho
názoru téměř nesmí mluvit. „Já se nechci pouštět do takových spekulací, že ty farmaceutické firmy
věděly, že vydělají na těch vakcínách. Tomu už se mi nechce věřit, že by byly tak zlé,“ naznačil
spekulativní úvahu Klaus.

Zavádění plošných zákazů bylo od dubna loňského roku naprosto nesmyslné. Tak to vidí Klaus.

„Tím, že jsme plošně zasahovali všechny, no tak jsme si znemožnili cílené zasahování tam, kde bylo
třeba. Plošnost zabraňuje tomu přesnému cílení v boji s covidem,“ rozčiloval se nástupce Václava
Havla v úřadu prezidenta.

„A já myslím, že musíme odmítnout výroky některých našich politiků, že si za to můžeme sami, jak se
chováme. To jsou arogantní výroky. Stejně tak musím odmítnout ty německé výroky, že za tu situaci
u nás může naše švejkovství,“ poslal Klaus vzkaz i do Berlína.

Prozradil také, že už asi dva roky má doma lék Isoprinosine, který čas od času bere. Dostal ho od
německého lékaře a bral ho v případě potřeby, když se v posledním roce a půl necítil dobře. V tuto
chvíli proto nevidí důvod nechat se očkovat. Prodělání nemoci je podle Klause lepší obranou.
„Doufám, že se očkování díky proběhlé nemoci vyhnu,“ řekl exprezident.



Poté sestřelil hygieniky, kteří řeší Klausovu cestu na Trutnovsko před pár dny. „Když nahlásíme
hygieně, že jsem byl tam a tam a hygiena to práskne do médií, tak to je unikátní způsob, jakým orgán
státní správy zachází s informacemi. Já jsem vezl šestiletou vnučku do svého bytu a stát si se mnou
takhle hraje,“ kroutil hlavou Klaus.

Velký problém Klaus vidí v tom, že české školy jsou dlouho předlouho zavřené, což podle něj
rozhodně není v pořádku.

Česká ekonomika je v tak strašném stavu, že se z toho budeme dlouho vzpamatovávat. Vinu na tom
podle exprezidenta nese jak vláda, tak největší opoziční strany. Ani od jedné, ani od druhé strany prý
Klaus nečeká nic dobrého. Uvítal by, kdyby se spojili nespokojení lidé.

„Já sleduju tu politickou scénu a já u té parlamentní opozice, s výjimkou svého syna, a z jiného úhlu
pohledu i u SPD, tak jinak nevidím, že lze od opozice čekat něco jiného. Já myslím, že je potřeba
nějaký nový politický subjekt, který by spojil všechny nespokojené. Ti by měli zapomenout na rozdíly,
které mezi nimi jsou, a měli by se pokusit domluvit. Když padal komunismus, tak vznikly kulaté stoly
a ty kulaté stoly vedly k tomu, že ta společnost nakonec našla nějaký konsenzus,“ řekl Klaus.

Poté ještě udeřil na Piráty. „Já mám pocit, že musí vzniknout alternativa k dnešním zoufalým
Pirátům, kteří kdyby se dostali k moci, tak to bude snad ještě horší, než současná vláda,“ hřímal ve
studiu Klaus, který je připraven se chopit i vedoucí role v nové opozici, pokud se nenajde někdo
mladší.
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